
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for grøn trepart

Dato: 22. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 383
Skal de nylige udmeldingerne fra folketingsmedlem Anders Kronborg (S) forstås således, 
at det nu er socialdemokratiets og regeringens ulveforvaltningspolitik at ville indfange og 
fordele ulvene i resten af Danmark? Vil ministeren forholde sig til forslaget fra Anders 
Kronborg og vurdere det? Der henvises til artiklen ”Politiker vil flytte ulve fra Jylland til 
øerne”, www.dr.dk, den 22. januar 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marianne Bigum (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 31. januar 2025.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marianne.bigum@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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